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TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT CP RAIL COVERED BY THE MAIN AGREEMENT: 
 
 

Hello Brothers and Sisters, 
 
Following the result of the latest ratification vote it is time for the membership to make a decision on 
the next steps. The committee had discussed with all members that if the “Final Offer” was rejected a 
follow up vote would take place. The time has come to make the choice, those choices are to Strike or 
to go to Arbitration.  
 
This vote will take place in 2 different methods, one will be via electronic vote and the other will be on 
location. Below is a link provided for you to vote electronically. The vote will open up on Monday 
November 20, 2023 from 9:00 a.m. EST and will close on Wednesday November 22, 2023 at 9:00 a.m. 
EST.  
 

https://1976usw.ca/cp-rail-strikearbitration-vote-vote-gr-vearbitrage 
 
For those who are unable to vote online an opportunity to vote on site will take place on Thursday 
November 23, 2023 as below:  
 

• At Vaughn votes will be held at Building 14 between the times of 5:30 a.m. to 7:30 p.m. 
 

• At Toronto Yards votes will be held at Building 34 between the times of 6:00 a.m. to 3:00 p.m.  
 

• At Lachine votes will be held at Parc Automobile between the times of 6:00 a.m. to 2:00 p.m. 
 

• At Lachine Yards votes will be between the times of 7:00 a.m. to 3:30 p.m. 
 

• In Winnipeg votes will be held in a Conference Room (TBD) and times will be from 7:00 a.m. to 
4:00 p.m. 
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• In Calgary votes will be held in Building 1, Conference Room (TBD) and times will be from 8:30 
a.m. to 3:00 p.m. 
 

• At locations in Vancouver and Golden voting will be completed online only.  
 
If you vote online, you will not be able to vote on location, we encourage you all to participate and 
exercise your vote.  
 
Thank you for your patience and support.  
 
 
In solidarity, 
 
Your bargaining Committee 
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À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL COUVERT PAR L’ENTENTE 

COLLECTIVE PRINCIPALE : 
 
 
Bonjour Confrères et Consœurs, 
 
Suite au résultat du dernier vote de ratification, il est temps pour les membres de prendre une décision 
sur les prochaines étapes. Le comité avait discuté avec tous les membres que si « l'Offre Finale » était 
rejetée, un vote de suivi aurait lieu. Le moment est venu de faire le choix, ces choix sont de faire la 
grève ou d'aller à l'arbitrage. 
 
Ce vote se déroulera selon deux méthodes différentes, l'une via un vote électronique et l'autre sur 
place. Ci-dessous vous trouverez un lien pour voter électroniquement. Le vote sera ouvert le lundi 20 
novembre 2023 à partir de 9h00 Heure de l’Est et se fermera le mercredi 22 novembre 2023 à 9h00 
Heure de l’Est. 
 

https://1976usw.ca/cp-rail-strikearbitration-vote-vote-gr-vearbitrage 
 
Pour ceux qui ne peuvent pas voter en ligne, une opportunité de voter sur place aura lieu le jeudi 23 
novembre 2023 tel qui suit : 
 

• À Vaughn, les votes auront lieu au bâtiment 14 entre 5h30 et 19h30. 
 

• Aux Yards de Toronto, les votes auront lieu au bâtiment 34 entre 6h00 et 15h00. 
 

• À Lachine, les votes auront lieu au Parc Automobile entre 6h00 et 14h00. 
 

• Aux Yards de Lachine, les votes auront lieu entre 7h00 et 15h30. 
 

• À Winnipeg, les votes auront lieu dans une salle de conférence (à déterminer) entre 7h00 et 
16h00. 
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• À Calgary, les votes auront lieu dans le bâtiment 1, salle de conférence (à déterminer) entre 
8h30 et 15h00. 
 

• Pour les emplacements à Vancouver et Golden, le vote sera effectué uniquement en ligne. 
 
 
Si vous votez en ligne, vous ne pourrez pas voter sur place. Nous vous encourageons tous à participer 
et à exercer votre droit de vote. 
 
Merci pour votre patience et votre soutien. 
 
 
En solidarité, 
 
Votre comité de négociation 
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